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Abstract (en)
The exchanger has a surface area, which is pressurized with a medium e.g. exhaust gas, where the surface area is made of metal e.g. aluminum or
stainless steel, which is provided with coating. The coating is converted by high operating temperature into a corrosion resistant, partial ceramic e.g.
oleophobic protective layer. The coating and/or protective layer has a catalytic acting additives, which are microencapsulated. An independent claim
is also included for a method for producing the heat exchanger.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wärmetauscher, insbesondere Abgaswärmetauscher, mit mindestens einer von einem Medium, insbesondere von
Abgas, beaufschlagten Fläche aus Metall, insbesondere aus Aluminium oder Edelstahl, die mit einer Beschichtung versehen ist. Die Beschichtung
ist durch eine hohe Temperatur, insbesondere eine erstmalige hohe Betriebstemperatur, in eine korrosionsbeständige, teilkeramische und/oder
schwer benetzbare, insbesondere oleophobe, Schutzschicht umsetzbar und/oder umgesetzt.
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